

## GGD GHOR Stuurgroep 'GGD Contact'

Datum: 27 november 2020 11:00

Locatie: Webex

Verslag: [REDACTED]

### Aanwezig:

- [REDACTED] VWS, voorzitter
- [REDACTED] GGD GHOR Nederland
- [REDACTED] GGD Utrecht
- [REDACTED] GGD GHOR Nederland
- [REDACTED] VWS
- [REDACTED] VWS

### Afwezig

- Ron Roozendaal VWS
- Margreet de Graaf GGD Fryslân
- [REDACTED] GGD Rotterdam Rijnmond
- [REDACTED] VWS
- Annette de Boer GGD Haaglanden

## 1. Welkom en opening

De vergadering is om 11:00 geopend

[REDACTED] vervult bij afwezigheid van MdG tijdelijk de voorzitter rol.

[REDACTED] stelt zich voor. Hij is aangesteld als business change manager en is onderdeel van het kernteam lancering.

De voorzitter vraagt of er nog meldingen zijn. Hier zijn geen verdere opmerkingen over.

De actiepunten van de vorige stuurgroep worden besproken.

- Voor de verdere invulling van de PO rol zijn twee mensen gevonden die de procesmatige/logistieke implementatie gaan bekijken (**actie**).
- Het actiepunt over de verdere invulling van de SG en ook de samenhang van de adviesorganen worden in de volgende stuurgroep besproken.
- De tactische laag komt aanbod bij agendapunt 4 van deze stuurgroep.

## 2. Planning lancering en communicatie.

Over dit onderwerp is een PowerPointpresentatie gedeeld (bijlage 2.1). Deze wordt verder besproken door [REDACTED]. Het is de bedoeling dat de presentatie doorlopend wordt geüpdatete zodat deze actueel blijft. Hiermee kunnen verschillende stakeholders ook worden geïnformeerd. Het is ook een formeel document en is dus ook niet ter besluitvorming.

In de presentatie worden ook de onderwerpen bijgehouden die zich op het kritieke pad bevinden dit zijn;

- De referentie DPIA en het accorderen van de FG'en van de DPIA. Om dit gereed te krijgen is de schatting nu dat er twee extra weken nodig zijn. Hiervoor is ook de landsadvocaat ingeschakeld om bij het opstellen te helpen. Het is nog onduidelijk hoe snel de DPIA precies gereed kan zijn.
- Robotic Process Automation (RPA). Dit wordt gebruikt om de gegevens van het tijdelijke portaal in HPZone te krijgen. Hiervoor is op 25 november een deskundige gestart om dit voor de start van de praktijktesten gereed te hebben. Komende week wordt hier meer informatie over verwacht.

### 3. Robotic Process Automation

Dit punt is onder agendapunt 2 al besproken. De voorzitter stelt daarom voor naar het volgende agendapunt te gaan.

### 4. Invulling tactische laag

█ deelt een presentatie (bijlage 4.1) met daarin de projectstructuur van GGD Contact. Hierin staan drie kernteams aangeven; ontwikkeling, beheer en lancering. Deze teams overleggen elke week. Het sporenoverleg wordt vervangen door een weekstart. Het ontwikkel en beheer overleg zijn al geweest. Voor het kernteam lancering wordt nog verder invulling gegeven.

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- █ geeft aan dat spoor 10 bij het kernteam lancering hoort. █ geeft aan dit aan te passen.

### 5. Hosting partijen; DICTU/Intermax

█ geeft uitleg. Intermax is als alternatieve hostingspartij aangetrokken. Hierdoor is de verwachting dat de lancering geen vertraging oploopt door de hosting. Er spelen nog wel vragen rond de invulling van de hosting op de lange termijn. Dit kan een belemmering vormen voor een stabiele beheer situatie.

### 6. Bespreken PvA V0.955

Ter informatie is een nieuwe versie van het PvA gedeeld. █ vraagt of hier nog opmerkingen over zijn

Opmerkingen vanuit de stuurgroep:

- █ geeft aan de uitrolstrategie ook graag terug te zien in het PvA
- █ vraagt of het continu updaten van het PvA nog gewenst aangezien dit veel tijd kost. █ geeft aan dat het PvA nog een concept is waardoor dit mogelijk is. █ stelt voor het PvA in januari opnieuw in zijn geheel te bespreken in de stuurgroep.

### 7. Rondvraag en sluiting

De voorzitter informeert of er nog iets is voor de rondvraag.

- █ geeft aan de functionele eisen omtrent GGD Contact graag te bespreken in de stuurgroep. Er wordt afgesproken dit in de volgende stuurgroep te doen (**actie**)

De voorzitter sluit de vergadering om 11:35

## Actielijst

Nr.	Actie	Wie	Afgehandeld op
1.	Verder invullen structuur en rollen voor SG GGD Contact	[Redacted]	11 december
2.	Agendapunt over functionele eisen aan agenda SG toevoegen	Secretaris	11 december

## GGD GHOR Stuurgroep 'GGD Contact'

Datum: 15 december 2020 17:30

Locatie: Webex

Verslag: ██████████

### Aanwezig:

- Margreet de Graaf GGD Fryslân, voorzitter
- ██████████ GGD Rotterdam Rijnmond
- ██████████ VWS
- ██████████ GGD GHOR Nederland
- ██████████ GGD GHOR Nederland
- ██████████ VWS
- ██████████ VWS

### Afwezig

- Ron Roozendaal VWS
- ██████████ GGD Utrecht
- Annette de Boer GGD Haaglanden

## 1. Welkom en opening

Er zijn geen mededelingen. Verslag en actiepunten worden vastgesteld.

## 2. Praktijkttest en lancering.

Over dit onderwerp is een PowerPointpresentatie gedeeld. In de presentatie worden ook de onderwerpen bijgehouden die zich op het kritieke pad bevinden dit zijn:

- Verwerkersovereenkomsten en DPIA
- Review van de App door Google en Apple
- Firewall van GGD WB
- PKI-certificaten
- Implementatie van de HSM-functionaliteit

████████ merkt op dat hij de huidige manier van werken met een lanceerplan begrijpt en ondersteunt maar dat hij in januari wel over zou willen naar een wat meer planmatige vorm van werken.

## 3. Backlog / functionaliteiten

Er is een bijlage gestuurd met de actuele backlog. Agendapunt is ter informatie.

#### 4. Advies [REDACTED] over starten praktijktest

[REDACTED] heeft een adviesbrief geschreven aan [REDACTED] over de genomen security en privacy maatregelen ten aanzien van het starten met de praktijktest. Deze is als bijlage gestuurd. De stuurgroep geeft aan dat dit het vertrouwen geeft om de praktijktest in te gaan.

#### 5. Koppeling BCO-portaal / RPA

Er is een presentatie als bijlage gestuurd met een aantal alternatieve oplossingen voor RPA. Dit om even terug naar de tekentafel te gaan aangezien ook RPA complex en duur blijkt te zijn. Hannelore geeft aan dat voor de (artsen) infectieziektebestrijding HP zone het medische dossier is van waaruit ook contactmonitoring gebeurt. Zolang HP zone als dossier gebruikt wordt is het geen haalbaar scenario om informatie daar niet in op te slaan. Er is ook verwarring over osiris, want anonieme gegevens uit contactmonitoring gaan als dagelijkse automatische rapportage vanuit HPZone naar het LCI (RIVM) en niet naar osiris. Bij het RIVM worden meldingsdata en anonieme contactdata wel gekoppeld als voeding voor de BCO dashboard. We spreken het volgende af:

- We kijken eerst naar de ervaring in de praktijktest met het overtypen van data van het BCO-portaal naar HPZone om de omvang van het probleem goed te kennen;
- Ondertussen ontwikkelen we het API en het RPA scenario verder;
- In een volgende stuurgroep bespreken we dit opnieuw.

[REDACTED] merkt op niet al te veel vertrouwen te hebben in de planning van inFact. Er liggen nog vele dossiers die half af zijn. Het RPA-scenario is dan ook zeker niet van tafel.

[REDACTED] vraagt de stuurgroep bij prioritering richting inFact duidelijk het belang van de API aan te geven, mogelijk boven andere verzoeken vanuit GGD GHOR.

#### 6. Communicatie

[REDACTED] geeft aan in januari wat langer stil te willen staan bij het onderwerp communicatie in de stuurgroep met het oog op meer informatieverstrekking naar de kamer. Op dit moment lijkt die behoefte beperkt door de toespraak van Mark Rutte vanuit het torentje. De oude ritmiek lijkt volgens [REDACTED] wat verstoord. Hij verwacht dat uitgebreide nieuwe informatieverstrekking over de vakantie getild wordt. [REDACTED] gaat dit met [REDACTED] voorbereiden. Hierbij ook letten op het mogelijk opvragen van documenten als de DPIA.

#### 7. Rondvraag en sluiting

De voorzitter informeert of er nog iets is voor de rondvraag.

- [REDACTED] geeft aan dat VWS besloten heeft niet verder te gaan met DICTU als mogelijke dienstverlener aangezien DICTU op termijn niet aan GGD GHOR kan leveren;
- [REDACTED] geeft aan dat de GGD'en op moeten letten dat zij op tijd de DPIA vaststellen in een MT of vergelijkbaar gremium om later duidelijk te maken dat er sprake is van een formele vaststelling;
- Margreet vraagt of de stuurgroep een volgende keer verlengd kan worden naar drie kwartier, een half uur is wel erg kort. Ook even kijken naar de volgende stuurgroepdatum van 25 december.

De voorzitter sluit de vergadering om 18:12.

## Actielijst

Nr.	Actie	Wie	Afgehandeld op
1.	Ervaring uit praktijktest en verdere uitwerking API / RPA	■	-
2.	Agendapunt communicatie voorbereiden	■ / ■	-
3.	Verlengen stuurgroep en datum 25 december herplannen	■	-